
 
 

ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ 
 

 

Αθήνα, 30 Νοεμβρίου 2022 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς: τον Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

  

Θέμα:  Μεγάλες καθυστερήσεις στην αποζημίωση των δαπανών υγείας των 

στρατιωτικών 

 

Η Ένωση Στρατιωτικών Ηπείρου καταγγέλλει με αναφορά της τις μεγάλες 

καθυστερήσεις που σημειώνονται στις αποζημιώσεις δαπανών υγείας καθώς 

στρατιωτικοί πού έχουν υποβάλει δαπάνες υγειονομικής περίθαλψης των ιδίων 

καθώς και μελών οικογενειών τους, δεν έχουν λάβει την ανάλογη αποζημίωση που 

δικαιούνται για διάστημα πλέον των 6 μηνών ενώ σε περιπτώσεις δαπανών που 

αφορούν την αγορά οπτικών οράσεως έχουν υπερβεί και τους 8 μήνες από την 

ημερομηνία υποβολής τους με αποτέλεσμα να έχουν οδηγηθεί σε οικονομικό 

αδιέξοδο, ειδικά όσοι έχουν υποβάλει δαπάνες μεγάλης αξίας. 

 

Κατόπιν των παραπάνω,  

 

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

 

1. Ποιες άμεσες πρωτοβουλίες οριστικής επίλυσης του προβλήματος προτίθεται να 

λάβει; 

2. Εντός ποιου χρονοδιαγράμματος θα έχει μεριμνήσει για την αντιμετώπισή του; 

3. Ποια βήματα θα κάνει με στόχο να μην σημειωθούν ξανά τέτοιες καθυστερήσεις;  

        

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

 Φωτεινή Μπακαδήμα 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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